

Verslag op hoofdlijnen openbare vergadering presidium d.d. 21 december 2023

Aanwezig:

Voorzitter	R. Vlecken (burgemeester)
Fractievoorzitters	C. Jacobs-Verstappen (Weert Lokaal; plv.), C. Beenders-Van Dooren (DUS Weert), L. van Grimbergen (VVD), H. Stals (CDA; plv.), P. van der Vegt (D66), L. Heuvelmans (PvdA)
Griffie	M. Wolfs-Corten
Secretaris	A. Vrijenhoek

Afwezig:

Fractievoorzitters	J. Kleinmoedig (Weert Lokaal), P. Mols (CDA), T. Karg (GroenLinks) en H. van de Loo (fractie Van de Loo)
--------------------	--

1. Opening en mededelingen.

De voorzitter opent de vergadering, heet de aanwezigen welkom en vermeldt de berichten van verhindering.

2. Vaststellen concept-verslag openbare vergadering presidium 23 november 2023.

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.

3. Evaluatie laatste commissie- en raadsacyclus.

Reguliere raadsvergadering: is besproken in de agendacommissie.

Begrotingsbehandeling:

- De bijeenkomst griffie-raad over de moties en amendementen was nuttig. Het is goed dat de griffie adviseert over de inhoud en het moment van indienen (bij de begroting of beter op een ander moment). Ook kan worden bekeken of moties en amendementen kunnen worden samengevoegd. Het is wel beter om deze bijeenkomst korter voorafgaand aan de raadsvergadering te plannen, zodat de meeste moties en amendementen klaar zijn om besproken te worden.
- Een meerderheid van de fracties vindt het bezwaarlijk om een extra vergaderavond toe te voegen, zoals DUS Weert voorstelt.
- Een aantal moties die bij de begroting werden ingediend waren vreemd aan de orde van de dag en hadden beter tijdens een andere raadsvergadering ingediend kunnen worden. Dan komen ze ook beter tot hun recht. Afsproken wordt dat de fracties voortaan bekijken of moties al dan niet bij de begroting horen en dat de burgemeester en griffier de fracties daarover adviseren.
- Het CDA geeft het college in overweging om in de concept-begroting meer prioriteiten vet te drukken. Op die manier wordt een aantal amendementen voorkomen.
- De secretaris geeft de reactie vanuit de ambtelijke organisatie op het voorstel van DUS Weert weer. Het is de vraag of de algemene beschouwingen die 'formeel' op woensdag worden ingediend al eerder beschikbaar komen. Of een uur op de woensdagavond voldoende is voor het voorlezen van de moties en amendementen wordt betwijfeld. Men vraagt zich af of er voldoende tijd is voor het ambtelijk apparaat om reacties op de algemene beschouwingen en moties en amendementen voor te bereiden. Het richtaantal van 40 moties en amendementen is slechts een richtlijn. Gaat men zich daaraan houden? Er zou meer aandacht moeten zijn voor het samenspel en gedachtewisseling tussen college en raad, anders moet er op donderdag na het diner toch verder vergaderd worden.

Afsproken wordt dat de driehoek de behandeling van kadernota en begroting bespreekt en dan advies uitbrengt aan het presidium.

- 4. Evaluatie 4-weken-cyclus: in 2024 handhaven of overstappen op 5-weken-cyclus?**
De fracties Weert Lokaal, DUS Weert en CDA zijn voorstander van een 5-wekencyclus. De fracties VVD, D66 en PvdA hebben geen duidelijke voorkeur en sluiten zich aan bij de meerderheid. Afgesproken wordt per april met een 5-wekencyclus te gaan werken.
- 5. Graag inventariseren in de fracties: zijn er kandidaten voor de functie van plaatsvervangend voorzitter raadscommissie R&E?**
De fracties VVD en CDA vragen nogmaals in hun fracties wie plaatsvervangend commissievoorzitter R&E wil worden.
- 6. Concept-scholingsprogramma 2024.**
De griffier licht het voorstel toe. In 2025 zal ook een bijeenkomst raad-griffie-werkgeverscommissie worden ingepland. Het voorstel is akkoord, maar er wordt wel gewerkt met aanmeldingen. Alleen bij voldoende belangstelling wordt een scholingsavond georganiseerd.
- 7. Bespreken van de notitie raads werkgroep ruimte.**
Het presidium stemt in met het voorstel. Verzoek is om de notulen van de raads werkgroep aan alle raads- en commissieleden beschikbaar te stellen, zodat zij het project goed kunnen volgen. De griffier zal nagaan of er ook commissieleden lid van de raads werkgroep kunnen worden.
- 8. Rondvraag en sluiting (hierbij ook bepalen welke informatie niet openbaar is).**
 - Aan het adviesgesprek met de projectgroep lokale rekenkamers over inrichting en werkwijze van de rekenkamer zullen deelnemen: M. van den Bergh (VVD), C. Jacobs-Verstappen (Weert Lokaal) en C. Beenders-Van Dooren (DUS Weert). Het CDA geeft nog door wie van de fractie zal deelnemen.
 - Voortaan zal meer bekendheid worden gegeven aan de VLG-dag (jaarvergadering van de Vereniging van Limburgse Gemeenten).
 - Het jaarlijkse VNG-congres wordt niet door Weertse raadsleden bezocht. In de fracties zal worden besproken of er wel belangstelling voor is. De griffier zal de kosten in kaart brengen, waarna het opnieuw wordt besproken.
 - Het CDA vraagt aandacht voor het gebruik van het woord 'begroting' of 'kadernota'. Pas na vaststelling door de raad zijn dat de juiste termen. Daarvóór moet er gesproken worden over 'ontwerp-begroting' en 'ontwerp-kadernota'.

De voorzitter sluit de vergadering onder dankzegging aan de aanwezigen.